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Zápisnica 

zo zasadnutia Akademického senátu 

Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty 

 

 Číslo: VR_1946-2023 

 TU_81-2023 

 

Dátum a miesto konania:  12. apríla 2023 o 11:00 

 Collegium Novum, Kollárova 10, Trnava 

 

Program zvolaného zasadnutia:  

1) Otvorenie zasadnutia  

2) Výročná správa o činnosti PF TU za rok 2022 

3) Výročná správa o hospodárení PF TU za rok 2022 

4) Návrh dekanky PF TU v Trnave na vymenovanie nových členov Vedeckej rady PF TU 

5) Voľba člena Rady vysokých škôl  

6) Rôzne 

7) Záver zasadnutia 

 

Ad. 1) Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie otvorila prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD., predsedníčka 

Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako 

„senát“ v príslušnom gramatickom tvare alebo „AS PF TU“), privítala prítomných členov 

a členky senátu, dekanku, prodekana, prodekanku a tajomníčku Trnavskej univerzity v 

Trnave, Právnickej fakulty (ďalej aj len ako „fakulta“ v príslušnom gramatickom tvare alebo 

„PF TU“), ako aj členov akademickej obce fakulty.  

Predsedajúca skonštatovala uznášaniaschopnosť senátu. Prítomných bolo 12 členiek 

a členov senátu. Z účasti na zasadnutí sa ospravedlnil prof. Šimovček z pracovných dôvodov 

a Dr. Hlušák zo zdravotných dôvodov, doc. Maslen avizoval meškanie z pracovných 

dôvodov.   
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Predsedajúca oboznámila prítomných s programom zasadnutia tak, ako bol uvedený 

v pozvánke a požiadala o predloženie návrhov na jeho prípadné doplnenie alebo zmeny. 

Keďže žiadne návrhy na doplnenie alebo zmenu programu predložené neboli, predsedajúca 

dala hlasovať o programe zasadnutia.  

 

Výsledky hlasovania:  

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Nehlasoval/a: 0 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 10/2023 

„AS PF TU schvaľuje program zasadnutia dňa 12. apríla 2023.“ 

  

Predsedajúca navrhla za overovateľa zápisnice prof. JUDr. PhDr. Mgr. Tomáša 

Gábriša, PhD., LLM., MA, ktorý s nomináciou vyslovil súhlas a následne dala o tomto 

návrhu hlasovať.  

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 11 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 1 hlas 

Nehlasoval/a: 0  

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 11/2023 

„AS PF TU ustanovuje za overovateľa zápisnice zo zasadnutia AS PF TU  

dňa 12. apríla 2023 prof. JUDr. PhDr. Mgr. Tomáša Gábriša, PhD., LLM., MA.“ 

 

Predsedajúca navrhla za skrutátorov pre tajné hlasovania v štvrtom a piatom bode 

programu doc. Káčera, Dr. Zoričákovú a pána Pavelku. Všetci menovaní vyslovili so svojou 
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nomináciou súhlas. Z dôvodu efektivity predsedajúca spojila hlasovania o návrhoch 

skrutátorov do jedného hlasovania.  

 

Výsledky hlasovania:  

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 9 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 3 hlasy 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 12/2023 

„AS PF TU ustanovuje doc. Mgr. Mareka Káčera, PhD., JUDr. Veroniku Zoričákovú, 

PhD. a pána Daniela Pavelku za skrutátorov na  zasadnutí AS PF TU dňa 12. apríla 2023.“ 

 

Ad. 2) Výročná správa o činnosti PF TU za rok 2022 

Predsedajúca otvorila druhý bod programu. Prítomných oboznámila, že schvaľovanie 

výročnej správy o činnosti fakulty patrí do kompetencie senátu v zmysle ustanovenia čl. 11 

ods. 1 písm. h) Štatútu fakulty. Následne predsedajúca požiadala dekanku fakulty ako 

predkladateľku návrhu o jeho odôvodnenie.  

Dekanka fakulty na úvod vyjadrila poďakovanie a pochvalu všetkým zamestnancom 

a zamestnankyniam, študentkám a študentom, ktorých bohaté aktivity správu naplnili. 

V ďalšej časti svojho vystúpenia sa osobitne vyjadrila k oblastiam vedy a vzdelávania.  

V uplynulom roku sa zosúlaďovali študijné programy s novými akreditačnými 

štandardmi a v aktuálnom akademickom roku začala výučba podľa nového bakalárskeho 

študijného programu, v ktorom je viac pozitívneho práva. Rovnako aj prvý ročník 

magisterského štúdia už postupuje podľa nového študijného programu, ktorý je zameraný 

výraznejšie na procesné právo. Externé magisterské štúdium nastúpi na nový študijný 

program od budúceho akademického roku, pričom zároveň došlo zo zákona aj ku skráteniu 

dĺžky externého štúdia. Na fakulte študuje spolu okolo 900 študentov a študentiek vo 

všetkých stupňoch štúdia. Doktorandské štúdium je akreditované v odboroch teória a dejiny 

štátu a práva (v externej forme), trestné právo, občianske právo a pracovné právo.  

Dekanka fakulty ďalej vyzdvihla úspechy študentiek a študentov pokiaľ ide o účasť na 

vedeckých konferenciách, simulovaných súdnych sporoch, študentskej vedeckej a odbornej 

činnosti, mnohí študenti a študentky zároveň pôsobia na jednotlivých katedrách ako pomocné 

vedecké sily. Pre študentky a študentov je organizovaných mnoho rôznorodých podujatí, 
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pričom z výsledkov ankiet vyplýva, že s ich ponukou je spokojnosť. Fakulta ako jediná 

právnická fakulta na Slovensku zachováva prijímacie skúšky do bakalárskeho štúdia a plánuje 

ponechať prijímacie skúšky aj do budúcna. Počet prihlášok na bakalárske štúdium 

v porovnaní s minulým rokom mierne vzrástol.  

V oblasti vedy narástol počet náročnejších publikačných výstupov, čo sa podpísalo na 

miernom poklese absolútneho počtu publikácií. V decembri 2022 boli zverejnené výsledky 

nezávislého hodnotenia kvality publikačných výstupov, v ktorom fakulta vyšla ako najlepšie 

hodnotená právnická fakulta na Slovensku. Takéto hodnotenie by malo prebiehať každých 6 

rokov a mala by byť podkladom pre nastavenie financovania vysokých škôl.  

Dekanka fakulty sa ďalej zastavila pri oblasti prenosu poznatkov do prostredia laickej 

a odbornej verejnosti – ocenila, že v uplynulom roku sa uskutočnilo až sto vedeckých podujatí 

(pri počte okolo 40 zamestnancov a zamestnankýň), pričom išlo o workshopy, konferencie, 

letnú školu práva, workshopy pre stredoškolákov, dni otvorených dverí, prednášky učiteľov 

a študentov na základných a stredných školách. Týmto akciami fakulta napĺňa svoje záväzky 

v oblasti spoločenskej zodpovednosti. Fakulta tiež ponúka široké spektrum klinických 

predmetov vyučovaných externými odborníkmi a odborníčkami z praxe, realizujú sa aj 

spoločné exkurzie a spoločné publikačné výstupy so študentkami a študentmi.  

Na záver prof. Olšovská uviedla, že na fakulte pôsobia veľmi odhodlaní učitelia 

a učiteľky, avšak za limitujúci faktor označila finančné možnosti, ako aj fungovanie 

univerzitných informačných systémov, na ktoré však fakulta nemá priamy dosah, podobne 

ako na oblasť stravovania. 

Predsedníčka senátu následne otvorila rozpravu o tomto bode programu.  

Prof. Laclavíková vystúpila v rozprave s otázkou, či sa na pôde univerzity nezvažuje 

vytvorenie schémy na podporu doktorandov. Dekanka fakulty v odpovedi uviedla, že 

v minulosti univerzita financovala jedného študenta/študentku doktorandského programu 

v dennej forme, od tejto praxe sa však upustilo. Ďalej prof. Olšovská poukázala na fakt, že 

posledné roky boli charakterizované kontinuálnym plošným krátením dotácií vysokým 

školám, navyše podmienky financovania sa menia, čo veľmi komplikuje finančné plánovanie. 

Dotácie budú prideľované z polovice za vedecký výkon a z druhej polovice za pedagogickú 

činnosť. Peniaze za vedu sa počítajú spätne, za výkony spred dvoch rokov, pričom 

kategorizácia a finančná hodnota jednotlivých druhov publikácií sa často mení a nie je známa 

vopred.  

Keďže do rozpravy sa nikto ďalší neprihlásil, predsedajúca ukončila rozpravu o tomto 

bode programu a dala hlasovať o návrhu na schválenie Výročnej správy o činnosti PF TU za 

rok 2022.    
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Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 13/2023 

„AS PF TU schvaľuje Výročnú správu o činnosti PF TU za rok 2022.“ 

 

Ad. 3) Výročná správa o hospodárení PF TU za rok 2022 

Predsedníčka senátu otvorila tretí bod programu. Pripomenula, že schvaľovanie 

výročnej správy o hospodárení fakulty patrí do kompetencie senátu v zmysle ustanovenia čl. 

11 ods. 1 písm. h) Štatútu fakulty. Následne požiadala dekanku fakulty ako predkladateľku 

návrhu o jeho odôvodnenie.  

Dekanka fakulty uviedla, že objem finančných prostriedkov pridelených v rámci 

dotácie nepostačuje na pokrytie činnosti fakulty, chýbajúce prostriedky sú tak vykrývané 

z externých zdrojov. Nepriaznivou situáciou,  spôsobenou znižovaním výšky dotácie zo strany 

ministerstva školstva, sú postihnuté všetky univerzity. Napriek tomu sa podarilo zrealizovať 

aj investičné zámery – maľovanie priestorov fakulty (chodby a schodiská v krídle pre 

výučbu), zavedenie klimatizácií do miestností, v ktorých prebiehajú štátne skúšky, 

konferencie, organizácia akcií pre študentky/študentov a absolventov/absolventky.  

Tajomníčka fakulty Ing. Halánová, do kompetencie ktorej v zmysle ustanovenia 

článku 22 ods. 3 Štatútu fakulty patrí zabezpečovanie hospodárskeho a finančného chodu 

fakulty doplnila, že v rámci investičnej činnosti boli zabezpečené tiež germicídne žiariče 

a zrealizovalo sa rozšírenie knižnice doplnením potrebných regálov. Zároveň došlo 

k navýšeniu počtu zásuviek v miestnostiach. Poukázala tiež na zisk z podnikateľskej činnosti 

fakulty, ktorý bol dosiahnutý aj vďaka vypracovaniu právnych analýz a odborných stanovísk.  

Predsedníčka senátu vzápätí otvorila rozpravu o tomto bode programu.  

V čase 11:29 sa dostavil na rokovanie člen senátu doc. Maslen, počet prítomných 

členov a členiek senátu tak stúpol na 13.  

Prof. Laclavíková vystúpila s otázkou časového horizontu prijímania rozpočtu 

univerzity. Dekanka fakulty uviedla, že očakáva prijatie rozpočtu univerzity približne do 

mesiaca. Následne fakultný rozpočet plánuje predložiť senátu ku koncu mesiaca máj.  
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Keďže do rozpravy sa nikto ďalší neprihlásil, predsedajúca ukončila rozpravu o tomto 

bode programu a dala hlasovať o návrhu na schválenie Výročnej správy o hospodárení 

Právnickej fakulty TU v Trnave za rok 2022. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet prítomných členiek a členov AS PF TU: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 14/2023 

„AS PF TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení PF TU za rok 2022.“ 

 

Ad. 4) Návrh dekanky PF TU v Trnave na vymenovanie nových členov Vedeckej 

rady PF TU 

Predsedajúca otvorila štvrtý bod programu. Uviedla, že schvaľovanie návrhu dekana 

na vymenovanie členov Vedeckej rady fakulty patrí do kompetencie senátu fakulty na základe 

ustanovenia článku 11 ods. 1 písm. e) Štatútu fakulty. V zmysle ustanovenia článku 11 ods. 2 

Štatútu fakulty sa senát vo veci schvaľovania návrhu dekana fakulty na vymenovanie členov 

Vedeckej rady fakulty uznáša tajným hlasovaním.   

Následne predsedajúca odovzdala slovo dekanke fakulty ako predkladateľke návrhu, 

aby tento odôvodnila.  

Dekanka fakulty uviedla, že funkčné obdobie členiek a členov vedeckej rady je 

štvorročné, pričom začiatok plynutia je vždy individuálny, viacerým členom a členkám 

vedeckej rady v týchto dňoch funkčné obdobie končí. V zmysle zaužívanej praxe navrhuje za 

členov vedeckej rady dekanov bratislavskej a košickej právnickej fakulty, ako aj prof. 

Števčeka - rektora Univerzity Komenského a Dr. Jačeka, predsedu Krajského súdu v Trnave, 

ktorý je dlhoročným členom vedeckej rady. Ostatní kandidáti a kandidátky sú z interného 

prostredia fakulty a sú akademickej obci dobre známi/známe. Navrhovaní kandidáti a 

kandidátky sa v minulosti zúčastňovali zasadnutí vedeckej rady a dekanka fakulty požiadala 

senát o ich podporu.  

Navrhovaní kandidáti a kandidátky (v abecednom poradí): doc. JUDr. Eduard Burda, 

PhD.; prof. JUDr. PhDr. Mgr. Tomáš Gábriš, PhD., LLM., MA; JUDr. Anton Jaček; prof. 

JUDr. Soňa Košičiarová, PhD.; prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD.; doc. JUDr. 
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Dagmar Lantajová, PhD.; JUDr. Zuzana Nevolná, PhD.; doc. JUDr. Marianna Novotná, PhD., 

univ. prof.; doc. JUDr. Eva Szabová, PhD.; prof. JUDr. Marek Števček, DrSc.; doc. JUDr. 

Miroslav Štrkolec, PhD.; doc. JUDr. Peter Varga, PhD. 

Predsedajúca následne otvorila rozpravu o tomto bode programu. 

Keďže sa o slovo nik neprihlásil, predsedajúca rozpravu ukončila a informovala 

prítomných o spôsobe hlasovania. Zopakovala, že v zmysle ustanovenia článku 10 ods. 4 

Rokovacieho poriadku Akademického senátu PF TU v spojitosti s článkom 11 ods. 1 písm. e) 

a čl. 11 ods. 2 Štatútu PF TU sa senát o návrhu dekanky fakulty na vymenovanie členov 

vedeckej rady fakulty uznáša tajným hlasovaním. Pre hlasovanie sú pripravené hlasovacie 

lístky. Predsedajúca ďalej pripomenula, že v zmysle ustanovenia čl. 11 ods. 2 Rokovacieho 

poriadku senátu je každý člen senátu fakulty vylúčený z hlasovania vo vlastnej veci.  

V čase 12:00 sa z ďalšej účasti na rokovaní senátu ospravedlnila dekanka fakulty 

a rokovanie opustila.  

Hlasovanie riadili skrutátori, ktorí poučili členky a členov senátu o spôsobe hlasovania 

a úprave hlasovacích lístkov. Po spočítaní hlasov informoval o výsledkoch doc. Káčer: 

 

i. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie doc. JUDr. Eduarda Burdu, PhD. za člena 

Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 15/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

doc. JUDr. Eduarda Burdu, PhD. za člena Vedeckej rady PF TU.“ 

 

ii. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie prof. JUDr. PhDr. Mgr. Tomáša Gábriša, 

PhD., LLM., MA za člena Vedeckej rady PF TU 
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Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 12 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 12 

Platných hlasovacích lístkov: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 16/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie prof. JUDr. PhDr. Mgr. 

Tomáša Gábriša, PhD., LLM., MA za člena Vedeckej rady PF TU.“ 

 

iii. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie JUDr. Antona Jačeka za člena Vedeckej rady 

PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 17/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

JUDr. Antona Jačeka za člena Vedeckej rady PF TU.“ 

 

iv. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie prof. JUDr. Soni Košičiarovej, PhD. za 

členku Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 
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Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 1 hlas 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 18/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

prof. JUDr. Soni Košičiarovej, PhD. za členku Vedeckej rady PF TU.“ 

 

v. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíkovej, PhD. 

za členku Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 12 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 12 

Platných hlasovacích lístkov: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 19/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie prof. JUDr. Bc. Miriam 

Laclavíkovej, PhD. za členku Vedeckej rady PF TU.“ 

 

vi. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie doc. JUDr. Dagmar Lantajovej, PhD. za 

členku Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 
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Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 20/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

doc. JUDr. Dagmar Lantajovej, PhD. za členku Vedeckej rady PF TU.“ 

 

vii. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie JUDr. Zuzany Nevolnej, PhD. za členku 

Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 21/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

 JUDr. Zuzany Nevolnej, PhD. za členku Vedeckej rady PF TU.“ 

 

viii. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie doc. JUDr. Marianny Novotnej, PhD., univ. 

prof. za členku Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  
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Uznesenie č. 22/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie doc. JUDr. Marianny 

Novotnej, PhD., univ. prof. za členku Vedeckej rady PF TU.“ 

 

ix. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie doc. JUDr. Evy Szabovej, PhD. za členku 

Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 12 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 12 

Platných hlasovacích lístkov: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 23/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

doc. JUDr. Evy Szabovej, PhD. za členku Vedeckej rady PF TU.“ 

 

x. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie prof. JUDr. Mareka Števčeka, DrSc. za člena 

Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 24/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

prof. JUDr. Mareka Števčeka, DrSc. za člena Vedeckej rady PF TU.“ 
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xi. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie doc. JUDr. Miroslava Štrkolca, PhD. za člena 

Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 25/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

doc. JUDr. Miroslava Štrkolca, PhD. za člena Vedeckej rady PF TU.“ 

 

xii. Návrh dekanky fakulty na vymenovanie doc. JUDr. Petra Vargu, PhD. za člena 

Vedeckej rady PF TU 

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 12 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 12 

Platných hlasovacích lístkov: 12 

Za: 12 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlasov 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 26/2023 

„AS PF TU schvaľuje návrh dekanky PF TU na vymenovanie  

doc. JUDr. Petra Vargu, PhD. za člena Vedeckej rady PF TU.“ 

 

Ad. 5) Voľba člena Rady vysokých škôl 

Predsedajúca otvorila piaty bod programu. Pripomenula, že voľba zástupcu fakulty do 

Rady vysokých škôl Slovenskej republiky (ďalej aj len ako „Rada VŠ“ v príslušnom 
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gramatickom tvare) patrí do kompetencie senátu v zmysle článku 11 ods. 1 písm. l) Štatútu 

fakulty v spojení s ustanovením § 107 ods. 3 zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov, v platnom znení. Vzhľadom na skutočnosť, že funkčné 

obdobie Rady VŠ končí 31. mája 2023, predseda Rady VŠ doc. Putala listom zo dňa 14. 

marca 2023 vyzval predsedov akademických senátov na voľbu zástupcov fakúlt do Rady VŠ 

pre 11. funkčné obdobie od 1.6. 2023 do 31.5. 2027.  

Predsedníčka senátu  následne otvorila rozpravu o tomto bode programu a vyzvala na 

nominácie kandidátov na zástupcu fakulty v Rade VŠ. 

Doc. Varga navrhol, aby aj v novom funkčnom období pokračoval doterajší zástupca 

fakulty v Rade VŠ Dr. Mészáros, ktorý sa zasadnutia senátu osobne zúčastnil a so svojou 

nomináciou vyslovil súhlas. 

Keďže žiadne iné návrhy nezazneli a nik ďalší sa do rozpravy neprihlásil, 

predsedajúca ukončila rozpravu a informovala prítomných o spôsobe hlasovania. Upozornila, 

že v zmysle ustanovenia článku 10 ods. 4 Rokovacieho poriadku Akademického senátu PF TU 

v spojitosti s článkom 11 ods. 1 písm. l) a čl. 11 ods. 2 Štatútu fakulty senát uskutočňuje 

voľbu zástupcu do Rady VŠ tajným hlasovaním. Pre hlasovanie sú pripravené hlasovacie 

lístky.  

Hlasovanie riadili skrutátori, ktorí poučili členky a členov senátu o spôsobe hlasovania 

a úprave hlasovacích lístkov. Po spočítaní hlasov informoval o výsledkoch doc. Káčer:  

 

Výsledky hlasovania:  

Vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Odovzdaných hlasovacích lístkov: 13 

Platných hlasovacích lístkov: 13 

Za: 13 hlasov 

Proti: 0 hlasov 

Zdržali sa: 0 hlas 

Predsedajúca skonštatovala, že bolo schválené nasledovné uznesenie:  

 

Uznesenie č. 27/2023 

„AS PF TU zvolil Mgr. Petra Mészárosa, PhD. za zástupcu PF TU v Rade VŠ.“ 

 

Ad. 6) Rôzne 

Predsedníčka senátu otvorila šiesty bod programu. Zároveň informovala, že funkčné 

obdobie dekanky fakulty prof. Olšovskej uplynie 31. 10. 2023. Vzhľadom na lehoty, 
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vyplývajúce z vnútorných predpisov, bude preto v najbližšom čase potrebné vyhlásiť voľby 

dekana/dekanky. Ešte predtým bude nutné uskutočniť aj nové voľby do akademického senátu 

fakulty.  

Keďže sa o slovo nik ďalší neprihlásil, predsedníčka senátu ukončila rokovanie 

o tomto bode programu. 

 

Ad. 7) Záver zasadnutia 

Nakoľko boli prerokované všetky body programu, predsedníčka senátu poďakovala 

prítomným za účasť a vyhlásila zasadnutie senátu fakulty za skončené.  

 

 

............................................... 

prof. JUDr. Bc. Miriam Laclavíková, PhD. 

predsedníčka AS PF TU 

 

Zápisnica bola vyhotovená dňa 17. apríla 2023.  

 

Prílohy:   

1. Prezenčná listina prítomných  

2. Hlasovacie lístky z tajných hlasovaní vo štvrtom a piatom bode programu 

 

 

Zápisnicu vyhotovil: 

............................................... 

Mgr. Martin Bulla, PhD. 

tajomník AS PF TU  

 

 

Zápisnicu overil: 

............................................... 

prof. JUDr. PhDr. Mgr. Tomáš Gábriš, PhD., LLM., MA 


